
Grup municipal socialista Santa Eulària des Riu
Carrer Sant Jaume, núm 72, 1r pis

PROPOSTA D’ACORD QUE FORMULA EL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA PER A 
LA SEVA APROVACIÓ PEL PLE DE LA CORP
MILLORA DE LA CARRETERA DE JESÚS A SANTA EULÀRIA PASSANT PER 
CALA LLONGA. 
 
 
La seguretat de les persones usuàries de la xarxa pública de carreteres de l’illa 
d’Eivissa, es sense cap dubte una preocupació 
representants de les diferents institucions insulars amb independència del
que les governi. 
 
Desprès de dos anys de la 
havien provocat una disminució d’activitat en general a l’illa d’Eivissa, la tornada a la 
normalitat ha posat ara de manifest
carreteres insulars en general
també per motius del considerable augment poblacional en general i molt el particular 
l’augment poblacional del municipi de Santa Eulària.
 
La carretera de Jesús a Santa Eulàr
transitada amb un traçat que comporta un greu perill
ni totes les barreres de protecció per salvar desnivells, a més de ser una carretera
molta activitat al llarg de l’any no sols p
també perquè dona servei a la planta de ca na Putxa. 
Tampoc compte amb els corresponents punts per les pujades i baixades de 
passatgers que fan ús del transport públic d’autobús i en especial els escolars, la 
cosa compromet més encara la seguretat de les persones i el risc d’accidents, 
accidents que malauradame
darrerament.  
 
El passat dijous 14 de juliol, va tenir lloc al Consell d’Eivissa el Ple de debat de política 
general, on no sols es va fer balanç de les actuacions dutes a terme per l’actual equip 
de govern d’aquella institució format p
també on cada grup que conforma el dit Conse
d’acord. 
Evidentment considerant que l’actual President del Consell d’Eivissa, havia estat 
alcalde d’aquesta corporació durant tres legislatures, qui millor que ell per conèixer les 
necessitats del nostre municipi i per, donar suport a totes aquelles propostes 
necessaris per millorar la qualitat de vida de la
amb independència del grup que les formuli.
 
Dins de les propostes d’acord presentades
proposta núm. 21, deia: “El Consell Insular 
reforma de la carretera de Jesús a Santa Eulària per Cala Llonga
 
Lamentablement aquesta proposta va ser votada en contra per part del Partit Popular i 
de Ciudadanos per la qual cosa no va prosperar
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PROPOSTA D’ACORD QUE FORMULA EL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA PER A 
LA SEVA APROVACIÓ PEL PLE DE LA CORPORACIÓ EN RELACIÓ A LA 
MILLORA DE LA CARRETERA DE JESÚS A SANTA EULÀRIA PASSANT PER 

La seguretat de les persones usuàries de la xarxa pública de carreteres de l’illa 
d’Eivissa, es sense cap dubte una preocupació que comparteixen
representants de les diferents institucions insulars amb independència del

la pandèmia provocada per la COVID 19, on les restriccions 
havien provocat una disminució d’activitat en general a l’illa d’Eivissa, la tornada a la 
normalitat ha posat ara de manifest, no sols la constant saturació que tenen les 

eres insulars en general, conseqüència de l’augment de l’activitat turística, sinó 
del considerable augment poblacional en general i molt el particular 

l’augment poblacional del municipi de Santa Eulària. 

La carretera de Jesús a Santa Eulària passant per Roca Llisa, es una carretera molt 
transitada amb un traçat que comporta un greu perill, ja que no compte ni amb vorals 

barreres de protecció per salvar desnivells, a més de ser una carretera
al llarg de l’any no sols pel volum de població a la que dona servei

també perquè dona servei a la planta de ca na Putxa.  
Tampoc compte amb els corresponents punts per les pujades i baixades de 
passatgers que fan ús del transport públic d’autobús i en especial els escolars, la 
cosa compromet més encara la seguretat de les persones i el risc d’accidents, 
accidents que malauradament s’han comptabilitzat amb un important increment

El passat dijous 14 de juliol, va tenir lloc al Consell d’Eivissa el Ple de debat de política 
l, on no sols es va fer balanç de les actuacions dutes a terme per l’actual equip 

quella institució format pels grups Partit Popular i Ciudadanos
també on cada grup que conforma el dit Consell va formular diverses propostes

identment considerant que l’actual President del Consell d’Eivissa, havia estat 
alcalde d’aquesta corporació durant tres legislatures, qui millor que ell per conèixer les 

municipi i per, donar suport a totes aquelles propostes 
aris per millorar la qualitat de vida de la ciutadania de Santa Eulària 

amb independència del grup que les formuli. 

propostes d’acord presentades pel Grup Socialista al Consell d’
El Consell Insular d’Eivissa insta a executar un projecte de 

reforma de la carretera de Jesús a Santa Eulària per Cala Llonga”. 

Lamentablement aquesta proposta va ser votada en contra per part del Partit Popular i 
a qual cosa no va prosperar. 

grupsocialista@santaeularia.com 

PROPOSTA D’ACORD QUE FORMULA EL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA PER A 
ORACIÓ EN RELACIÓ A LA 

MILLORA DE LA CARRETERA DE JESÚS A SANTA EULÀRIA PASSANT PER 

La seguretat de les persones usuàries de la xarxa pública de carreteres de l’illa 
que comparteixen tots els 

representants de les diferents institucions insulars amb independència del color polític 

pandèmia provocada per la COVID 19, on les restriccions 
havien provocat una disminució d’activitat en general a l’illa d’Eivissa, la tornada a la 

no sols la constant saturació que tenen les 
tivitat turística, sinó 

del considerable augment poblacional en general i molt el particular 

Roca Llisa, es una carretera molt 
ja que no compte ni amb vorals 

barreres de protecció per salvar desnivells, a més de ser una carretera amb 
el volum de població a la que dona servei, sinó 

Tampoc compte amb els corresponents punts per les pujades i baixades de 
passatgers que fan ús del transport públic d’autobús i en especial els escolars, la qual 
cosa compromet més encara la seguretat de les persones i el risc d’accidents, 

nt s’han comptabilitzat amb un important increment 

El passat dijous 14 de juliol, va tenir lloc al Consell d’Eivissa el Ple de debat de política 
l, on no sols es va fer balanç de les actuacions dutes a terme per l’actual equip 

els grups Partit Popular i Ciudadanos, sinó 
ll va formular diverses propostes 

identment considerant que l’actual President del Consell d’Eivissa, havia estat 
alcalde d’aquesta corporació durant tres legislatures, qui millor que ell per conèixer les 

municipi i per, donar suport a totes aquelles propostes 
de Santa Eulària des Riu 

pel Grup Socialista al Consell d’Eivissa, la 
executar un projecte de 

Lamentablement aquesta proposta va ser votada en contra per part del Partit Popular i 



Grup municipal socialista Santa Eulària des Riu
Carrer Sant Jaume, núm 72, 1r pis

A la vista de tot l’anterior exposat, el grup municipal socialista formula per a la seva 
aprovació pel Ple de la corporació la següent 
 
 

- L’Ajuntament de Santa Eulària des Riu acorda 
executar un projecte de reforma
Eulària per Cala Llong
mesures de seguretat amb vorals, barreres de protecció, punts de parada dels 
autocars de transport públic, entre d’altres.

 
 
 
 
 
 
 
Vicente Torres Ferrer 
Portaveu  
Santa Eulària des Riu, 19 de juliol de 2022
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sra. Alcaldessa / Presidenta de l’Ajuntament de Santa Eulària des Riu
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de tot l’anterior exposat, el grup municipal socialista formula per a la seva 
aprovació pel Ple de la corporació la següent PROPOSTA D’ACORD: 

L’Ajuntament de Santa Eulària des Riu acorda instar al Consell d’Eivissa a 
executar un projecte de reforma integral de la carretera de Jesús a Santa 
Eulària per Cala Llonga, que contempli a més a més una millora de
mesures de seguretat amb vorals, barreres de protecció, punts de parada dels 
autocars de transport públic, entre d’altres. 

Eulària des Riu, 19 de juliol de 2022 

Sra. Alcaldessa / Presidenta de l’Ajuntament de Santa Eulària des Riu

grupsocialista@santaeularia.com 

de tot l’anterior exposat, el grup municipal socialista formula per a la seva 
 

instar al Consell d’Eivissa a 
a carretera de Jesús a Santa 

una millora de les 
mesures de seguretat amb vorals, barreres de protecció, punts de parada dels 

Sra. Alcaldessa / Presidenta de l’Ajuntament de Santa Eulària des Riu 
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